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Zápisnica 
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 3.10.2023  

v zasadačke obecného úradu Drahovce 

 
 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice                                                                                                                                         

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril starosta obce Ledecký Miroslav 

v zasadačke obecného úradu. Starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov (ospravedlnení 

poslanci: Ing. Dzuro Róbert, Ivan Nitka, hlavná kontrolórka obce PhDr. Opáleková Zlatica a právnik 

Mgr. Meszároš Július) a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

 

Starosta predložil na schválenie zverejnený program zasadnutia OZ:  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ dňa 1.8.2023 

3. Informácie starostu obce 

4. Odpovede na interpelácie poslancov 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 1/2022 o podmienkach prideľovania nájomných bytov 

a o nakladaní s nájomnými bytmi obstaranými z verejných prostriedkov 

7. Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy na pozemok 6 m2 – novinový stánok 

8. Schválenie vstupnej správy pre spracovanie strategického dokumentu Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Drahovce na roky 2024-2029 

9. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami 10/2023 a 11/2023 

10. Schválenie predaja časti obecného pozemku - p. Brna 

11. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – p. Kovalovská 

12. Žiadosť o majetkoprávne vysporiadanie pozemku – p. Rusnáková 

13. Žiadosť o odkúpenie pozemku – p. Strechaj 

14. Žiadosť o umiestnenie predajného stánku na predaj zmrzliny – p. Sulejmani 

15. Rôzne 

16. Záver       

 

Hlasovanie  č. 1: schválenie zverejneného programu.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Návrh na doplnenie a vypustenie bodov programu nebol podaný. 

 

Hlasovanie  č. 2: schválenie overovateľov zápisnice: Surový Juraj, Ing. Rusnák Rastislav. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ dňa 1.8.2023 

 

Materiál poslanci dostali vopred. Otázky neboli žiadne. Plnenie uznesení zobrali na vedomie. 
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3. Informácie starostu obce 

 

Starosta stručne informoval o projektoch a dianí v obci: 

 

Kanalizácia – dodávateľ požiadal o predĺženie termínu ukončenia stavby. Starosta zatiaľ žiadosti 

nevyhovel, nakoľko podľa usmernení je potrebné vyfakturovať práce do polovice novembra, aby 

sprostredkovateľský orgán včas vykonal kontrolu žiadosti o platbu a poukázal finančné prostriedky 

do uzatvorenia štátnej pokladnice a aby úhrada dodávateľovi prebehla ešte v roku 2023. 

 

Starosta bol kritizovaný občanmi kvôli neinformovaniu o umiestnení a zrušení dočasnej zastávky pri 

predajni Jednota – starosta alebo pracovníci obecného úradu môžu informovať len o tom o čom vedia, 

čo im je nahlásené. On sám bol prekvapený, že ráno bola dočasná zastávka pri Jednote a popoludní 

už bola zrušená bez akéhokoľvek kontaktovania obecného úradu zo strany dopravcu. 

 

Od občanov dostáva otázky, prečo nepozametáme cesty – odpoveď je, že celá obec je stavenisko. 

Kapacitne nie je možné každodenné zametanie. Naopak, boli tu starostovia z obcí, kde sa tiež buduje 

v časti ich obce kanalizácia a boli prekvapení, aký tu máme poriadok. 

 

Vodozádržné opatrenia – pokračuje sa výkopovými prácami pri kultúrnom dome, kde bude uložená 

nádrž, ďalšia bude umiestnená na štadióne, do týždňa by malo byť hotové parkovisko pri obecnom 

úrade. 

 

Detské ihrisko na štadióne – prísľub dodávateľa je odovzdať do konca októbra. 

 

Modernizácia a inovácia kultúrneho domu – ešte stále prebieha kontrola verejného obstarávania. 

V rámci tohto projektu bolo spolu 8 verejných obstarávaní. 

 

Rekonštrukcia pamätníka SNP – dostali sme dotáciu z Ministerstva obrany na vybudovanie ohrady 

pri pamätníku od Poštovej ulice. Správa o realizácii projektu spolu so všetkými požadovanými 

podkladmi bola odoslaná. 

 

Bezbariérový prístup na vonkajšie ihrisko – od Nadácie SPP sme získali finančný príspevok na 

vybudovanie bezbariérového prístupu na štadióne - chodník je vybudovaný, pripravujeme podklady 

k zúčtovaniu dotácie. 

 

Centrum voľného času pokračuje vo svojej činnosti - máme prihlásených 80 detí na záujmové krúžky: 

logistika I. a II., tvorivé dielne, Odysea mysle a Dobretka. 

 

Urnová stena – chodník a základová platňa sú pripravené, dodávateľská firma žiada skúšku betónu. 

Do konca októbra by mala byť stena osadená. 

 

 

4.  Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Ing. Kristek Denis – kanalizácia má byť do konca roka skolaudovaná? 

Starosta – o tom ešte nemá presnú informáciu, ale práce musia byť ukončené a vyúčtované. 

 

Ing. Kristek Denis – nemusí sa vkladať medzi spoj pri asfaltovaní výkopov spojovací pás?  

Starosta – možno nové stavby sú projektované týmto spôsobom, u nás sa asfaltovanie vykonáva 

podľa projektu, a to tak, že sa kladú 2 vrstvy asfaltu. K projektu a jeho prípadným zmenám sa 

vyjadruje stavebný aj technický dozor. 

 

Pán Surový Juraj – ako sa vyvíja výstavba kanalizácie? Pokračujú práce podľa harmonogramu? 

Starosta – líniová stavba je hotová, teraz prebieha asfaltovanie, odovzdanie stavby nie je zatiaľ 
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ohrozené. 

Pán Surový Juraj – sa pýtal, či upozornil stavebný dozor na nejaké závažné nedostatky a problémy 

pri výstavbe kanalizácie? 

Starosta – áno, 4 ulice nemali dodržané spády, museli ich rozkopať, opraviť. Iné závažné nedostatky 

neboli zistené. 

Pán Surový Juraj – na minulom zasadaní sme sa bavili, či požiadame staviteľa urobiť sondu cez 

drenáže, hutnenie – neposunuli sme požiadavku ďalej? 

Starosta – na toto je oprávnený stavebný dozor, zistí u neho. 

Pán Surový Juraj – požiadali sme VÚC o príspevok na asfaltovanie hlavnej cesty? 

Starosta – súčasťou schváleného navýšenia rozpočtu z dôvodu zvýšenia cien za asfalt je aj 

zasfaltovanie celej rozkopanej polovice hlavnej cesty, preto sme VÚC o dotáciu zatiaľ nežiadali.   

Pán Surový Juraj – občania sa dopytujú, kto bude platiť za kanalizačné šachty pri domoch a či bude 

šachta podmienkou pripojenia na kanalizáciu. 

Starosta – šachty si budú platiť občania sami, podľa projektu a stavebného povolenia je šachta 

podmienkou na pripojenie. Starosta pripravuje stretnutie s občanmi, kde dostanú potrebné informácie. 

Pán Surový Juraj – bude podmienkou pripojenia na kanalizáciu pripojenie na vodovod?   

Starosta – pripojenie na vodovod nie je podmienkou, aj táto informácia bude predmetom stretnutia 

s občanmi. 

 

Pán Surový Juraj – za obecnou vodárňou – smerom na Voderady je skládka hliny – bude odstránená 

alebo je súčasťou obecných projektov? 

Starosta – skládka je zriadená v súlade s projektom, hlina je pripravená na jej budúce využitie. 

 

Pán Surový Juraj – požiadal starostu o vyjadrenie/vysvetlenie/stanovisko k údajnej streľbe v našej 

obci. 

Starosta sa o údajnej streľbe dozvedel z facebooku, ale keďže na zasadaní OZ je prítomná aj Ing. 

Michálková Jana, ktorá sa k príspevku vyjadrovala, starosta ju požiadal o objasnenie.  

Ing. Michálková Jana – sa vyjadrila, že ona o tom nič nevie, to istý Patrik Mier, ktorý má v profile na 

facebooku údaj, že žije v obci Drahovce, uverejnil príspevok. Ona len písala, že streľba je príliš vážne 

obvinenie a keď o tom niekto vie, mal ísť na políciu. 

Starosta – uviedol, že keď odchádzal spolu s prezidentom OFK Drahovce Petrom Michálekom zo 

štadióna, dvaja občania: Dávid Čellár a Martin Miklo vykrikovali v nočných hodinách fašistické 

heslá. Upozornil ich na nevhodnosť a nezákonnosť správania. O ďalšom pokračovaní incidentu 

nevie, nič z toho čo je uverejnené na facebooku nie je pravda. Starosta najmä ľutoval rodinu Petra 

Micháleka, ktorého príliš zasiahli tieto ohovárania. Je to človek, ktorý svoj voľný čas venuje futbalu, 

vytvára vhodné podmienky na štadióne, zveľaďuje, buduje, trénuje žiakov. Starosta má z incidentu 

video, ktoré bude predložené na polícii ako dôkaz. 

Pán Michálek Peter – konštatoval, že bol rozhodnutý ísť na políciu, bol by sa najradšej schoval pod 

zem, toľko poznámok, telefonátov... občania si nevedia ani predstaviť, čo sa dialo s jeho rodinou. Už 

chcel skončiť s trénovaním žiakov aj s funkciou v OFK. Zaujímavé je, že príspevok bol uverejnený 

po 2-3 týždňoch, prečo hneď nevolali políciu? On si myslí, že preto, lebo nikto nič nepočul. Odborník 

mu vysvetlil, že keď v noci vystrelí niekto zo strelnej zbrane, je to počuť naďaleko. Ale v tomto 

prípade nikto nič nepočul. Oslovil pána Petra Mareka, ktorý býva na Vážskej ulici, kde sa mala údajná 

naháňačka na autách a streľba odohrať, či niečo počul. 

Pán Peter Marek – on nič nepočul, ale manželku to zobudilo a on našiel nábojnicu, ktorú zahodil. 

Keď pán Peter Michálek napísal k príspevku Patrika Miera požiadavku na zverejnenie videa, ktoré 

vraj má, vzápätí bol tento jeho komentár/požiadavka zmazaná. Príspevok Patrika Miera zdieľala 

okrem iných aj pani Rybanská, a keď ju pán Michálek Peter pri náhodnom stretnutí po 2 dňoch od 

zdieľania oslovil a pýtal sa na jej dôvody, vôbec ho nepoznala, upokojovala ho, nech si nerobí starosti, 

že to voči nemu nie je, že je to mienené voči starostovi.  

Starosta – dokonca aj fotografia nad príspevkom bola z odmeňovania futbalistov a nie zo žiadnej 

nekalej činnosti. 

 

Pán Horúcka Martin – roh Šálkovej a Južnej ešte nie je dokončený.  
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Starosta – v tejto časti nie sú hotové prípojky a je potrebné sfunkčniť trativod, ktorý bol pri 

výkopových prácach rozkopaný. 

 

Ing. Rusnák Rastislav – sledujú sa výzvy na dobudovanie kanalizácie na Majer? 

Starosta – projekt kanalizácie musí byť 5 rokov počas monitorovacieho obdobia bez zmeny a zásahu. 

 

 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

 

Ing. Michálková Jana – chce reagovať na slová pána Micháleka Petra – ona o tom nič nevie, jej 

komentáre na facebooku sú stále k dispozícii, práve prostredníctvom nich sa dožadovala, aby to išlo 

na políciu, lebo to je veľmi závažné obvinenie. Pánovi Michálekovi Petrovi sa ospravedlnila za to, že 

príspevok zdieľala. Nájdenie nábojnice treba riešiť. 

 

Pán Marek Peter – bol kontaktovaný NAKOu – podozrenie z korupcie pri preplácaní faktúr za 

kanalizáciu. Volali mu z finančnej polície. Pýtal sa starostu, či o tom vie a či už je to ukončené. 

Starosta – nevie o tom, teraz sa to dozvedá.  

 

 

6. Schválenie dodatku č. 1 k VZN č. 1/2022 o podmienkach prideľovania nájomných bytov 

a o nakladaní s nájomnými bytmi obstaranými z verejných prostriedkov 

 

Na základe kontroly na obecnej bytovke je potrebné doplniť do VZN č. 1/2022 ustanovenie o tvorbe 

fondu prevádzky, údržby a opráv. Fond sa tvoril, len jeho tvorba nebola zakomponovaná v príslušnom 

VZN. 

 

Hlasovanie  č. 3: OZ v Drahovciach schvaľuje dodatok č. 1 k VZN č. 1/2022 o podmienkach 

prideľovania nájomných bytov a o nakladaní s nájomnými bytmi obstaranými z verejných 

prostriedkov 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

7. Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy na pozemok 6 m2 – novinový stánok   

 

Starosta – na minulom zasadaní bola vyhlásená obchodná verejná súťaž na prenájom časti obecného 

pozemku o výmere 6 m2 pod novinový stánok. Do súťaže sa zapojil jeden záujemca: T-Press, spol. 

s r.o. Trnava. Minimálna cena bola stanovená na 24,00 EUR za 1 m2 na rok. Záujemca ponúkol 25,00 

EUR za 1 m2 za rok. Podmienky súťaže splnil, bude s ním uzatvorená nájomná zmluva. 

 

Hlasovanie  č. 4: OZ v Drahovciach:  

schvaľuje uzatvorenie nájomnej zmluvy s nájomcom T-PRESS, spol. s r.o., Vajanského 18, Trnava 

za nasledovných podmienok: 

- doba prenájmu: od 1.11.2023 na dobu neurčitú 

- predmet prenájmu: časť pozemku vo vlastníctve prenajímateľa o výmere 6 m2 z parcely C-KN 

parc.č. 95/1, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 41828 m2  

- ročné nájomné: 25 EUR / 1 m2  

- prenajímateľ je oprávnený dohodnuté nájomné každoročne zvýšiť o mieru inflácie 

- účel prenájmu:  prevádzkovanie novinového stánku. 

poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy a prípadných dodatkov. 

 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 
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Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -      

 

 

8. Schválenie vstupnej správy pre spracovanie strategického dokumentu Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Drahovce na roky 2024-2029 

 

Nakoľko v tomto roku končí platnosť strategického dokumentu Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja, potrebujeme vypracovať nový na ďalšie obdobie. V zmysle metodiky obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje vstupnú správu. Členmi prípravného tímu sú všetci poslanci. 

 

Hlasovanie  č. 5: OZ v Drahovciach schvaľuje vstupnú správu pre spracovanie strategického 

dokumentu Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Drahovce na roky 2024-2029. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -      

 

 

9. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami 10/2023 a 11/2023 

 

Starosta predložil poslancom návrh na zmenu rozpočtu č. 10/2023, kde ide o transfery: na voľby, 

z recyklačného fondu, z ministerstva životného prostredia, na odídencov z Ukrajiny, na NNFP – 

edukačné publikácie, na vybudovanie bezbariérového prístupu na ihrisko na štadióne a transfer na 

stravu. V kapitálových príjmoch je to transfer na kanalizáciu z EÚ a zo štátneho rozpočtu a transfer 

na rekonštrukciu pamätníka. V bežných a kapitálových výdavkoch je to použitie uvedených 

prostriedkov na určený účel. 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 10/2023 poslanci zobrali na vedomie. 

 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 11/2023 odsúhlasovali poslanci po jednotlivých položkách. 

 

Hlasovanie  č. 6: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány položka Verejné obstarávania o 5.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 7: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány položka Reprezentačné o 2.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. Spišák Peter (5) 

PROTI:  Surový Juraj (1) 

ZDRŽAL SA: Ing. Kristek Denis (1) 

       

 

Hlasovanie  č. 8: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány položka 

Vypracovanie PHSR vo výške 1.200,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  
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ZDRŽAL SA: -      

 

Hlasovanie  č. 9: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány položka 

Vypracovanie komunitného plánu vo výške 1.500,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 10: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány položka Mzdové prostriedky o 2.540,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 11: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 01 Všeobecné verejné služby podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné 

orgány položka Odvod z miezd do poisťovní o 888,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 12: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 03 Verejný poriadok a bezpečnosť podprogram 03 2 Ochrana pred požiarmi 

položka Splácanie úrokov v banke – rekonštrukcia požiarnej zbrojnice o 1.875,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 13: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Externý manažment – modernizácia a inovácia KD o 3.500,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 14: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Verejné obstarávania – modernizácia a inovácia KD o 890,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 15: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka Žiadosť o 

NFP – projekt KD z plánu obnovy 1.700,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 
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Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 16: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka Odmena 

po schválení žiadosti projekt KD z plánu obnovy vo výške 6.500,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

       

  

Hlasovanie  č. 17: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Drahovské vrtochy o 4.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 18: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Drahovské hody o 1.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 19: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Dotácia Včeloz o 1.660,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 20: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Dotácia Klub seniorov o 600,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 21: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 

výdavkov v programe 08 Rekreácia, kultúra, náboženstvo podprogram 08 2 Kultúrne služby položka 

Dotácia OFK o 7.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 22: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu bežných 
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výdavkov v programe 09 Vzdelávanie podprogram 09 1 2 Primárne vzdelávanie položka Splácanie 

úrokov – nadstavba MŠ o 1.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 23: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 09 Vzdelávanie podprogram 09 2 Predprimárne vzdelávanie položka – NMS projekt 

polytechnickej učebne ZŠ vo výške 1.200,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 24: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet kapitálových výdavkov 

v podprograme 01 1  Výkonodarné a zákonodarné orgány položka Rekonštrukcia pamätníka – ohrada 

- spoluúčasť vo výške 1.992,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 25: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zníženie rozpočtu kapitálových 

výdavkov v podprograme 05 1 Nakladanie s odpadmi položka Výstavba zberného dvora – spoluúčasť 

vo výške 10.763,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 26: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu kapitálových 

výdavkov v podprograme 08 1 Rekreačné a športové služby položka Podpora plnenia funkcií rodiny 

– detské ihrisko –spoluúčasť vo výške 771,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 27: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu kapitálových 

výdavkov v podprograme 08 1 Rekreačné a športové služby položka Lodný kontajner - štadión vo 

výške 4.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -       

 

Hlasovanie  č. 28: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje navýšenie rozpočtu kapitálových 

výdavkov v podprograme 08 1 Rekreačné a športové služby položka Lodný kontajner – areál ZŠ vo 

výške 4.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI: -  

ZDRŽAL SA: -       
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10. Schválenie predaja časti obecného pozemku - p. Brna 

 

Starosta – predložil návrh na uznesenie. 

Hlasovanie  č. 29: OZ v Drahovciach  

1. schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku obce Drahovce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

nachádzajúceho sa v k. ú. Drahovce: časť parcely E-KN č. 2485/1 ostatná plocha evidovaná na 

katastrálnej mape, zapísaná na LV č. 2853.   

Predmetom prevodu je parcela C-KN č. 2485/5 o výmere 86 m2 odčlenená z parcely C-KN č. 2485/1, 

vlastník Obec Drahovce, k.ú. Drahovce, podľa geometrického plánu č. 177-160/2021, ktorý vyhotovil 

dňa 29.10.2021 Geodetická kancelária – GeoGlobe s.r.o., Vajanského 28, Piešťany, IČO: 43793657, 

úradne overeného Okresným úradom Piešťany, katastrálny odbor pod číslom G1-815/2021 dňa 

9.11.2021. 

Predmet prevodu bude predaný do vlastníctva Brnu Ľubomíra, bytom Piešťany, Bratislavská 111 

v podiele 1/1. 

Kúpna cena je vo výške 20,00 EUR za 1 m2, t.j. celkom 1.720,00 EUR, slovom 

jedentisícsedemstodvadsať eur. 

Kupujúci uhradí platby súvisiace s vkladom do katastra nehnuteľností.  

Spôsob prevodu: podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov je zosúladenie skutočného a právneho stavu. 

2. poveruje 
starostu obce podpísaním zmluvy. 

 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

11. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – p. Kovalovská 

 

Pán Bednár Michal – na pracovnom stretnutí poslanci dôkladne prebrali žiadosť pani Kovalovskej. 

Dohodli sa na kúpnej cene 55,00 EUR za 1 m2. 

 

Hlasovanie  č. 30: OZ v Drahovciach schvaľuje zámer obce Drahovce previesť vlastníctvo 

nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predmetom prevodu je parcela 

nachádzajúca sa v k. ú. Drahovce zapísaná na LV 1800, C-KN č. 856/14 zastavaná plocha o výmere 

373 m2. Parcela C-KN č. 856/14 o výmere 373 m2 bude odpredaná do vlastníctva žiadateľky 

Kovalovskej Zuzany bytom Vyskytná nad Jihlavou za kúpnu cenu vo výške 55,00 EUR za 1 m2, t.j. 

celkom za 20.515,00 EUR, slovom dvadsaťtisíc päťstopätnásť eur s povinnosťou kupujúcej uhradiť 

platby súvisiace s vkladom do katastra nehnuteľností.  

Spôsob prevodu: podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov je zosúladenie skutočného a právneho stavu. 

 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      
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12. Žiadosť o majetkoprávne vysporiadanie pozemku – p. Rusnáková 

 

Pán Bednár Michal – na pracovnom stretnutí sa poslanci venovali žiadosti pani Rusnákovej. Ponúka 

obci na predaj pozemky pod cestou za cenu 10,00 EUR za 1 m2. Tejto požiadavke nemôžu vyhovieť.  

Zhodli na sume za kúpu pozemkov vo výške 3,00 EUR/1 m2. 

Pani Rusnáková – sa vyjadrila, že cestu využíva obec vyše 60 rokov, oni ju nepotrebujú, nevyužívajú, 

požaduje aspoň 5,00 EUR za 1 m2. 

Poslanci v rozprave zvažovali, či aj iní občania budú mať záujem predať obci pozemky pod cestami 

a aká by bola potreba finančných prostriedkov na vyrovnanie. Po rozprave hlasovali. 

   

Hlasovanie  č. 31: OZ v Drahovciach schvaľuje cenu za vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve p. 

Rusnákovej Márie, bytom Piešťany, nachádzajúcich sa v k.ú. Drahovce, zapísané na LV č. 2908: 

- parcela registra E parc. č. 550 o výmere 273 m2, spoluvlastnícky podiel 7/8 

- parcela registra E parc. č. 551 o výmere 711 m2,  spoluvlastnícky podiel 7/8 

- parcela registra E parc. č. 698/1 o výmere 372 m2, spoluvlastnícky podiel 7/8 

t. j. za 1.186,5 m2 v cene po 3,00 EUR za 1 m2 je cena celkom 3559,50 EUR. 

 

ZA: - 
PROTI:  Ing. Rusnák Rastislav (1) 

ZDRŽAL SA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Spišák Peter, 

Surový Juraj (6) 

 

Pán Surový sa zdržal hlasovania, nakoľko nemá dostatok informácií. 

Ing. Kristek Denis sa zdržal hlasovania, nakoľko predpokladal, že následne budú hlasovať o návrhu 

na cenu vo výške 5,00 EUR za 1 m2.  

Starosta – treba zistiť, koľko máme v obci obdobných pozemkov, aby sme vedeli s akou sumou na 

vyrovnanie pre občanov máme počítať. Zdrojom na vyrovnanie by bolo pravdepodobne zvýšenie daní 

v obci. 

Po rozprave poslanci rozhodli, že tento bod posunú na ďalšie zasadanie. 

 

 

13. Žiadosť o odkúpenie pozemku – p. Strechaj 

 

Starosta predložil žiadosť pána Strechaja o odkúpenie pozemku. Poslanci po rozprave hlasovali. 

Hlasovanie  č. 32: OZ v Drahovciach odporúča p. Strechajovi predložiť geometrický plán 

vypracovaný v súlade so žiadosťou a nákresom, tak aby hranica pozemku pokračovala v línii so 

susedným pozemkom a kopírovala súčasné oplotenie. Cena za 1 m2 je podľa uznesenia OZ 

v Drahovciach č. 36/2022 zo dňa 23.2.2022 vo výške 20,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

14. Žiadosť o umiestnenie predajného stánku na predaj zmrzliny – p. Sulejmani 

 

Starosta predložil žiadosť pána Zurap Sulejmani na prenájom obecného pozemku. Poslanci zobrali 

žiadosť na vedomie. 

Hlasovanie  č. 3: OZ v Drahovciach berie na vedomie žiadosť p. Zurap Sulejmani o umiestnenie 

predajného stánku na predaj zmrzliny. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Ing. Rusnák Rastislav, Ing. 

Spišák Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      



11/11 

15. Rôzne 

 

Bez príspevku. 

 

 

16.  Záver 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil 3.10.2023 o 20.20 hod. 

 

 

 

V Drahovciach 3.10.2023                    

 

Zapísala: Varačková Mária .................... 

 

                                                                                                            ......................................... 

                                                                                                                    Ledecký Miroslav 

                                                                                                               starosta obce Drahovce 

 

 

 

 

Surový Juraj ..................................            Ing. Rusnák Rastislav ....................................... 

                                      overovateľ                                                                  overovateľ 


